

# ASPN運動科技創新加速器 ASPN Sports Tech Accelerator

地址：新竹市東區大學路1001號  
交映樓7樓701室

電話：03-6230144

電子郵件：[aspn.accelerator@gmail.com](mailto:aspn.accelerator@gmail.com)

類別屬性：育成加速

官方網站：[進入網站](#)



✓有輔導

✓有舉辦活動或課程

✓可獲得投資機會

✓場地外借

✓可進駐

✓創業家簽證認可

✗政府單位營運

✗績優推薦

## 單位簡介

由教育部體育署委託陽明交通大學

產業加速器暨專利開發策略中心（IAPS）辦理的運動科技創新培育計畫ASPN Sports Tech Accelerator

，是亞洲第一運動科技創新加速器計畫，至今計畫已邁入第七年，並目標成為亞太運動創新樞紐，創立運動新創與科技產業合作的生態圈。

本計畫為培訓有意願進入亞太市場之運動新創公司。於加速期間內，我們為新創公司進行簡報訓練課程、協助新創公司鏈結國內外運動相關領域業師、學界教授與專業投資人，並積極媒合新創團隊與國際知名企業（如迪卡儂、臺灣大哥大及露天拍賣等）合作。

- 累積成果：
1. 招募來自50個不同國家，共607個新創團隊
  2. 已協助團隊創造約新臺幣「10億元」以上之投資與商業成果
  3. 媒合新創團隊與知名企業（如迪卡儂、臺灣大哥大等）
  4. 與國立體育大學建立產學合作生態鏈
  5. 擁有健全業師資料庫，囊括國內外產/學/商等不同領域之上百位專業業師

Commissioned by the Ministry of Education 's Sports Administration, the ASPN Sports Tech Accelerator, operated by National Yang Ming Chiao Tung University, Center of Industry Accelerator and Patent Strategy (IAPS), aims to cultivate innovation in sports technology in the Asia-Pacific region. The goal is to connect resources within the Asia-Pacific region 's official/industrial/academic/commercial sports technology sectors, thereby establishing an entirely new ecosystem for sports innovation in the Asia-Pacific region. During acceleration, we will hold the workshop for the startups to enhance their pitching skill, also arrange startups to meeting with top sports industry mentors, university professors from sports academia in Taiwan, investors and founders, and of course the startups will have the opportunity to cooperate with international companies such as Decathlon TW, mySports, PChome eBay Co., Ltd. etc.

#### Our Highlights

1. Recruited 607 startups from 50 different countries.
2. Created more than 30M USD worth of investment and business values for startups.
3. Matching startups with companies in similar fields (Ex: Decathlon, mySports.), and creating POC chances.
4. Establishing an Eco-system chain of industry-academia cooperation with the National Taiwan Sports University.
5. Maintained a database of more than 100 mentors in different specializations such as industry, academia, and commerce locally and abroad.